

Title (en)
Built-in cupboard.

Title (de)
Einbauschrank.

Title (fr)
Placard.

Publication
EP 0364718 A1 19900425 (DE)

Application
EP 89116508 A 19890907

Priority
DE 3832402 A 19880923

Abstract (en)

A built-in cupboard (8) is proposed which is suitable for accommodating preassembled modules (15, 16), for example of a heating system. For this purpose, on the rear wall of the built-in cupboard there are provided rails (2-5) with fastening strips which have recesses (23, 24), in which fasteners (25) with laterally projecting tabs (26, 27) can be inserted and can be displaced laterally into a desired position. Fixing takes place by simple deformation of the fastening strips (2, 5). <IMAGE>

Abstract (de)

Es wird ein Einbauschrank (8) vorgeschlagen, der zur Aufnahme von vormontierten Baugruppen (15, 16), beispielsweise eines Heizungssystems, geeignet ist. Zu diesem Zweck sind an der Rückwand des Einbauschrankes Schienen (2-5) mit Haltestreifen vorgesehen, die Aussparungen (23, 24) aufweisen, in welche Halter (25) mit seitlich überstehenden Laschen (26, 27) einsetzbar und seitlich in eine gewünschte Position verschiebbar sind. Eine Fixierung erfolgt durch einfache Deformation der Haltestreifen (2, 5).

IPC 1-7
E04F 19/08; F16B 17/00

IPC 8 full level
E04F 19/08 (2006.01); **F16B 17/00** (2006.01)

CPC (source: EP)
E04F 19/08 (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] DE 1810518 U 19600428 - GEYER FA CHRISTIAN [DE]
- [Y] DE 7246466 U
- [Y] EP 0144299 A2 19850612 - RORMEKANO AB [SE]
- [A] DE 733462 C 19430326 - PAUL JORDAN

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH FR IT LI LU NL

DOCDB simple family (publication)
EP 0364718 A1 19900425; EP 0364718 B1 19920506; AT E75801 T1 19920515; DE 3832402 A1 19900405; DE 3832402 C2 19950524

DOCDB simple family (application)
EP 89116508 A 19890907; AT 89116508 T 19890907; DE 3832402 A 19880923